



CREDIT INFORMATION AND RELEASE OF STATEMENT OF ACCOUNT CONSENT FORMS

نماذج موافقة على استخدام المعلومات الائتمانية وإصدار كشف الحساب

Credit Information Consent Form

استمارة موافقة على بيانات الائتمان

Date

D	D	M	M	Y	Y	Y	Y
---	---	---	---	---	---	---	---

D	D	M	M	Y	Y	Y	Y
---	---	---	---	---	---	---	---

 التاريخ

Name																الاسم					
Emirates ID No	7	8	4	-																-	رقم الهوية الإماراتية

I/We do hereby declare that I/we authorise Standard Chartered Bank (the "Bank") to use its approved verification agencies or make references/inquiries from any source of information, or any person or entity and authorise the Bank to use and verify credit information or any other financial information received by the Bank itself or such contacted references, financial institutions, banks, debt collection agencies, credit bureaus, or any other person or entity disclosed to the Bank with any information are requested about me/us in its possession.

أقر أنا / نقر نحن بموجبه بأنني/ بأننا أفوض/ نفوض بنك ستاندر تشارترد ("البنك") لاستعمال وكالات التحقق المعتمدة التابعة له أو إعداد مراجع/ والاستعلام من أي مصدر معلومات، أو أي شخص أو كيان، وأفوض/ نفوض البنك لاستخدام معلومات الائتمان والتحقق منها أو من أي معلومات مالية أخرى يحصل عليها البنك ذاته أو المراجع التي يتم الاتصال بها أو المؤسسات المالية أو البنوك أو وكالات تحصيل الديون أو مكاتب الائتمان أو أي شخص أو كيان آخر يفصح للبنك عن أية معلومات يطلبها بخصوصي/ بخصوصنا و في حياته.

I/we also understand that any facility the Bank may offer shall be at its sole discretion and any check conducted by the Bank shall not implicitly or explicitly mean that it agrees to provide me/us with any facility.

كما أنني أفهم/ نفهم بأن أي تسهيلات يقدمها البنك خاضعة لإرادة البنك المنفردة وأن قيام البنك بالتحقق لا يعني صراحة أو ضمناً موافقته بمنحي أي تسهيلات.

Release of Statement of Account Consent Form

نموذج الموافقة على إصدار كشف الحساب

CONSENT: By signing this form, I/we consent Standard Chartered Bank to request for my/our statement of account through the Central Bank of the United Arab Emirates, from my/our bank (as can be identified by the account number IBAN) and also for my/our bank to provide this information through the Central Bank of the United Arab Emirates, without taking additional consent.

الموافقة: بالتوقيع على هذا النموذج، أوافق/ نوافق على أن يقوم بنك ستاندر تشارترد بطلب الحصول على كشف حسابي/ حسابنا من خلال مصرف دولة الإمارات العربية المتحدة المركزي، من البنك الذي نتعامل/ نتعامل معه (حسبما يمكن تحديده من خلال أرقام الحساب (الأيبان)) وأيضاً على أن يقوم البنك الذي نتعامل/ نتعامل معه بتقديم تلك المعلومات من خلال مصرف دولة الإمارات العربية المتحدة المركزي، دون أخذ موافقة إضافية.

Identity document used																وثيقة الهوية المستخدمة					
Name as per document																الاسم وفقاً للوثيقة					
Account number	A	E																			رقم الحساب
Statement period																فترة كشف الحساب					

By signing the below, I/we consent to the (one time) release of my account statement, for the Bank to obtain and share my/our account information, including the transaction details for the identified period, to **determine my/our eligibility for the product**. The information provided will be shared and retained in accordance with applicable law concerning data security and privacy protections. I/we understand that some services may not be available to me/us unless I/we consent to share/release information as stated in this Authorisation.

بالتوقيع أدناه، أوافق / نوافق على إصدار كشف الحساب (لمرة واحدة)، كي يحصل البنك على معلومات حسابي / حسابنا ومشاركتها، بما في ذلك تفاصيل المعاملة للفترة المحددة، لتحديد أهليتي / أهليتنا للحصول على المنتج. سيتم مشاركة المعلومات المقدمة والاحتفاظ بها وفقاً للقانون المعمول به فيما يتعلق بأمن البيانات وحماية الخصوصية. أفهم / نفهم أن بعض الخدمات قد لا تكون متاحة لي / لنا ما لم أوافق / نوافق على مشاركة / إصدار المعلومات كما هو مذكور في هذا التفويض.

<p>Name and Signature</p> <p>الاسم والتوقيع</p>	<p>Name and Signature</p> <p>الاسم والتوقيع</p>
---	---